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Datum 30-04-2023

Stellers 
vragen

Arnold Posthuma (PvdA)

Onderwerp Jaarrekening Sportfondsen B.V. (2015-2021)

Aanleiding: De PvdA- fractie dankt het College voor het doorsturen van de jaarverslagen van de 
Sportfondsen B.V. van de jaren 2015 tot en met 2021. Dit op nadrukkelijk verzoek van dezelfde PvdA- 
fractie. Na het bestuderen van de verschillende stukken hebben we de volgende vragen voor het 
College. Graag deze vragen schriftelijk beantwoorden. 

1. Is het College van zins de jaarverslagen van Sportfondsen B.V. nu ieder jaar met de 
gemeenteraad van Voorschoten te delen, in het kader van de actieve informatieplicht?

2. De gemeente Voorschoten is de enige geldschieter en risicodrager van Sportfondsen B.V. Op 
welke wijze heeft het College en al haar voorgangers deze jaarverslagen met het bestuur 
besproken en is er verantwoording over afgelegd aan de gemeente Voorschoten?

3. Welke voorderingen heeft de gemeente Voorschoten op dit moment op Sportfondsen B.V. en 
welke vorderingen heeft Sportfondsen B.V. op de gemeente Voorschoten? Het gaat de PvdA 
om zowel de inhoud van de vordering als het daarmee corresponderende bedrag.

4. Sportfondsen B.V. heeft in de jaarrekeningen de kortlopende schulden aan voornamelijk de 
gemeente Voorschoten staan. Geld dat de gemeente tegoed heeft van Sportfondsen B.V en 
wat de gemeente binnen één jaar kan terug verwachten. De afgelopen jaren zijn dat bedragen 
van rond de 1 miljoen euro geweest. Wat is de reden, voor zover de PvdA kan terug gaan, dat 
de kortlopende schulden van Sportfondsen B.V. aan de gemeente Voorschoten nooit op de 
jaarrekeningen hebben gestaan van de gemeente Voorschoten? 

5. De afdracht van Sportfondsen B.V. aan Sportfondsen Nederland is sinds 2014 gestegen van 
149.435,- naar 210.760,- in 2021 (zie bladzijde 13 jaarverslag 2021). Wat is de reden dat dit 
bedrag de afgelopen jaren zo sterk gestegen is? Heeft de gemeente hierover gesproken met 
Sportfondsen B.V.? 

6. In 2014 was er nauwelijks sprake van inhuur van externe krachten (a 315,-). In 2021 is de 
inhuur van externe krachten gestegen naar 21.417,-. Wat is de reden voor de stijging van de 
externe inhuur? Is het College bereid om met Sportfondsen B.V. in gesprek te gaan om de 
externe inhuur terug te dringen, ten faveure van het vast in dienst nemen van medewerkers?

7. In deze jaarrekeningen wordt het niet duidelijk of Sportfondsen heeft bijgedragen aan de 
doelstellingen van de gemeente Voorschoten. Wat is de reden dat hier geen melding van 
wordt gemaakt in de jaarrekeningen? Is dit onderwerp van gesprek geweest tussen het 
huidige college en het bestuur van Sportfondsen B.V.? Zo nee, is het College niet van mening 
dat dit onderdeel jaarlijks met Sportfondsen B.V. besproken zou moeten worden?

8. De komende jaren zal de gemeente Voorschoten moeten beslissen over de toekomst van het 
Zwembad Het Wedde en Sporthal Vliethorst. Beide accommodaties worden uitgebaat door 
Sportfondsen B.V. We hebben echter geen onderscheidene financiële cijfers van de sporthal 
en zwembad, omdat de jaarverslagen van Sportfondsen B.V. geconsolideerde rekeningen 
betreffen. Is het mogelijk om bij toekomstige jaarverslagen, dan wel in separate 
verslaglegging aan de gemeenteraad, inzichtelijk te maken wat de individuele financiële cijfers 
zijn van beide sportaccommodaties? Daarbij zouden expliciet bezoekersaantallen, de huur en 
omzet van de horeca als relevante indicatoren worden gezien. Graag ook een reactie van het 
College op de laatste suggestie.
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9. Op bladzijde 13 van het Jaarverslag 2021 staat dat de gemeente verzaakt heeft om de 
tegemoetkoming SPUK-IJZ (november- december 2021) inzake de Coronacrisis aan te vragen. 
Sportfondsen B.V. is daardoor 93.227,- misgelopen. Kan het College dit bericht bevestigen? 
Wat is de reden dat de gemeente deze subsidie niet heeft aangevraagd? Wat is de reden dat 
de gemeenteraad hierover niet is geïnformeerd? 

10. Heeft de gemeente wel de SPUK-IJZ subsidie (of andersoortige Corona- subsidie) aangevraagd 
voor januari- februari 2022? Zo niet, wat is de reden daarvoor geweest dat het niet gebeurd 
is? En wat is de reden dat de gemeenteraad hierover niet geïnformeerd is?

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):
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Toelichting schriftelijk indienen van vragen om inlichtingen.

Ieder raadslid heeft het recht om vragen te stellen aan het college en de burgemeester. Het college  
en de burgemeester hebben namelijk een zgn. informatieplicht, zowel actief als passief. Dat is 
geregeld in de Gemeentewet, artikelen 155, 169 en 180.
Dit betekent niet dat het college en de burgemeester verplicht zijn alle gevraagde informatie te 
geven. De informatie moet nodig zijn om de raad in staat te stellen zijn taak uit te oefenen. 

De wijze van het stellen vragen en de wijze van beantwoorden vereisen een zekere discipline. 
Enerzijds is het verstandig goed na te denken wat wel of niet  wordt gevraagd, want elke vraag 
genereert werk en daarmee kostbare tijd. Anderzijds moeten het college en de burgemeester 
verstandig omgaan met de beantwoording, door snel en adequaat te reageren. 

Om het proces van vragen stellen en beantwoorden in goede banen te leiden zijn voor de 
verschillende soorten schriftelijke vragen zgn. formats ontwikkeld. De bedoeling daarvan is dat op 
de juiste wijze wordt voorgesorteerd en dus niet verschillende soorten vragen en onderwerpen 
door elkaar gaan lopen. Door de ingediende vragen te registeren per format is er ook een betere 
regie op de beantwoording.

In de praktijk wordt onderscheid gemaakt tussen:
1.  vragen die bedoeld zijn om nadere uitleg/informatie te verkrijgen over agendapunten 

(meestal raadsvoorstellen) in een aanstaande commissie- of raadsvergadering en:
2.  vragen die daar los van staan, vooral politiek-inhoudelijk.
3. Een aparte categorie vormen de verzoeken om informatie zoals bedoeld in de Verordening 

op de ambtelijke bestand. Het gaat dan om feitelijke informatie van geringe omvang en om 
documenten die reeds openbaar en dus beschikbaar zijn.

Voor deze drie soorten vragen kennen we drie formats, t.w. resp.:
1. Het format technisch-informatieve vragen over lopende agendapunten 
2. Het format schriftelijke vragen o.g.v. artikel 39 Regelement van Orde.
3. Het format vragen op grond van de Verordening ambtelijke bijstand c.a. 

Voor het indienen van vragen moet altijd een format worden gebruikt. Alle vragen moeten bij de  
griffie worden ingediend. Deze zorgt voor doorgeleiding naar het juiste orgaan.


